

# Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(le français suit)

## JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS

**May 26, 2016**

**For immediate release**

**OTTAWA** – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgments in the following applications for leave to appeal.

Summaries of these cases are available at <http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/en/item/5246/index.do>.

## JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

**Le 26 mai 2016**

**Pour diffusion immédiate**

**OTTAWA** – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd'hui auprès du registraire les jugements dans les demandes d'autorisation d'appel qui suivent.

Les sommaires des causes peuvent être consultés à l'adresse suivante : <http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/fr/item/5246/index.do>.

## GRANTED WITH COSTS / ACCORDÉES AVEC DÉPENS

*Jeremy James Peers v. Her Majesty the Queen (Alberta Securities Commission)* (Alta.) (Civil) (By Leave) ([36865](#))

(The application for leave to appeal is granted with costs in the cause. /

La demande d'autorisation d'appel est accueillie avec dépens suivant l'issue de la cause.)

Coram: McLachlin / Moldaver / Gascon

\*\*\*\*

*Ronald James Aitkens v. Alberta Securities Commission* (Alta.) (Civil) (By Leave) ([36866](#))

(The application for leave to appeal is granted with costs in the cause. /

La demande d'autorisation d'appel est accueillie avec dépens suivant l'issue de la cause.)

Coram: McLachlin / Moldaver / Gascon

\*\*\*\*

## DISMISSED / REJETÉES

*Gerald Robert Ryan v. Her Majesty the Queen* (Alta.) (Criminal) (By Leave) ([36841](#))

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed. /

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée.)

Coram: McLachlin / Moldaver / Gascon

\*\*\*\*

*Jeffrey Tuck v. Her Majesty the Queen* (Ont.) (Criminal) (By Leave) ([36799](#))

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed. /

La requête en prorogation du délai pour la signification et le dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée.)

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

\*\*\*\*

*Uroy Shevon Trellis v. Her Majesty the Queen* (Ont.) (Criminal) (By Leave) ([36827](#))

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal and the motion for an extension of time to serve and file the response are granted. The application for leave to appeal is dismissed. /

La requête en prorogation du délai pour la signification et le dépôt de la demande d'autorisation d'appel et la requête en prorogation du délai pour la signification et le dépôt de la réponse sont accueillies. La demande d'autorisation d'appel est rejetée.)

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

\*\*\*\*

*Jacqueline Lavigne v. Her Majesty the Queen* (Ont.) (Criminal) (By Leave) ([36852](#))

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

\*\*\*\*

## **DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS**

*CPNI Inc. v. Paramjit Gill et al.* (Ont.) (Civil) (By Leave) ([36874](#))

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed with costs. /

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)

Coram: McLachlin / Moldaver / Gascon

\*\*\*\*

*Marie-Ève Éthier c. Compagnie de chemins de fer nationaux du Canada et autres* (Qc) (Civile) (Autorisation) ([36831](#))

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

\*\*\*\*

*Tricy Chun Ying Li v. MacNutt & Dumont et al.* (N.S.) (Civil) (By Leave) ([36826](#))

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

\*\*\*\*

*Yacine Agnaou c. Procureur général du Canada* (C.F.) (Civile) (Autorisation) ([36730](#))

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

\*\*\*\*

*Dean Leigh Bassett v. Erin Maureen Magee* (B.C.) (Civil) (By Leave) ([36884](#))

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal and the motion for an extension of time to file the response are granted. The application for leave to appeal is dismissed with special costs. /

La requête en prorogation du délai pour la signification et le dépôt de la demande d'autorisation d'appel et la requête en prorogation du délai pour le dépôt de la réponse sont accueillies. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens spéciaux.)

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

\*\*\*\*

*The Federation of Ontario Traditional Chinese Medicine Association, a.k.a. Committee of Traditional Chinese Medicine Practitioners and Acupuncturists of Ontario et al. v. College of Traditional Chinese Medicine Practitioners and Acupuncturists of Ontario* (Ont.) (Civil) (By Leave) ([36832](#))

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

\*\*\*\*

*John Thordarson et al. v. Midwest Properties Ltd.* (Ont.) (Civil) (By Leave) ([36820](#))

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

\*\*\*\*

## **DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉE SANS DÉPENS**

*Ramesh Mehta v. Harbans Singh Sidhu* (Ont.) (Civil) (By Leave) ([36880](#))

(The motion to appoint counsel is dismissed. The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs. /

La requête pour nommer un avocat est rejetée. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens.)

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

\*\*\*\*

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

[comments-commentaires@scc-csc.ca](mailto:comments-commentaires@scc-csc.ca)

(613) 995-4330